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Meedoen in onze samenleving houdt 
bijvoorbeeld in dat we gebouwen en 
straten zó proberen te maken dat mensen 
die slecht kunnen lopen of slechtziend zijn, 
er zonder problemen gebruik van kunnen 
maken. Maar ook door onze inwoners zo 
begrijpelijk mogelijk te informeren. En 
ervoor te zorgen dat ook mensen met een 
beperking gebruik kunnen maken van 
onze dienstverlening via internet. 

Op de Bies
Bij het maken van de Lokale Inclusie 
Agenda kijken we ook naar de bijdrage 
van belangenbehartigers en professionele 
organisaties. Een van de organisaties 
in Landgraaf die zich al jarenlang inzet 
voor inwoners met een beperking is de 
Koraal Groep, locatie Op de Bies. De 
afgelopen jaren organiseerde Op de Bies 
verschillende evenementen waarbij de 

Landgraaf aan de slag met inclusie: 
iedereen doet mee in de samenleving 

inwoners van het woonzorgcomplex kennis 
konden maken met de buurtbewoners. 

Ook waren er bijzondere initiatieven. De 
Biesbank is daarvan een mooi voorbeeld. 
De kleurrijke bank is ontworpen door 
bewoners van Op de Bies. De bank heeft 
als doel om de bewoners van Op de Bies 
en de buurtbewoners samen te brengen. 
Het bankje vormt een ontmoetingsplek 
waar mensen, vooral in de avonduren, bij 
elkaar komen voor een gezellig gesprek. 

Ook organiseert Op de Bies elk jaar een 
kermis, het bijzondere Regenboogfestival 
en Biespop. Met deze evenementen wil
het woonzorgcomplex het contact en 
de betrokkenheid tussen bewoners 
van Op de Bies en de omliggende 
buurten versterken. 

Ben jij nou ook benieuwd naar alle 
initiatieven van Op de Bies? Neem dan 
zeker eens een kijkje bij een van hun 
evenementen of maak een praatje met 
een van de bewoners op de Biesbank!

De Biesbank als ontmoetingsplek voor een gezellig gesprek.

Maak kennis met de wijkcoördinatoren van Landgraaf 
Als inwoner kunt u ook meehelpen om 
van uw buurt een fijnere leefplek te 
maken. Wijkcoördinatoren Pia, Wim en 
- tot voor kort - Hub kijken samen met 
collega’s, inwoners en partners zoals 
Welsun, HEEMwonen en JENS hoe we het 
leven in uw buurt aantrekkelijker kunnen 
maken. Elke collega is verantwoordelijk 
voor zijn eigen wijk.

De wijkcoördinatoren vormen het
aanspreekpunt en de sparringpartner voor 
de wijken Schaesberg, Ubach over Worms 
en Nieuwenhagen.

 ‘Samen de schouders eronder  
 zetten en iets toevoegen aan 
 de straat, de buurt of wijk.’ 

Wim Neelis is sinds 2004 wijkcoördinator 
in de wijk Schaesberg, in het gedeelte 
tussen het spoor en de Euregioweg. ‘Ik 
vind het belangrijk dat je elkaar ontmoet 
en kent. Dan kun je om hulp vragen 
en durf je elkaar aan te spreken. Dat 
klinkt heel normaal, maar de praktijk is 

vaak anders.’ Wim heeft in al die jaren 
geweldige mensen ontmoet. Mensen 
met een verhaal, wensen of klachten. 
‘We hebben vaak samen de schouders 
eronder gezet en iets toegevoegd aan 
de straat, de buurt of wijk. Van het 
opnieuw inrichten van een straat tot het 
ontwerpen en inrichten van een buurtpark 
of speelplek. Mooi om te zien dat 
inwoners dan trots zijn op het resultaat 
waaraan ze zelf hebben meegewerkt.’

Hub Dohmen heeft als wijkcoördinator 
in Ubach Over Worms jarenlang 
gestimuleerd om de inwoners actief te 
laten meedenken en samen plannen te 
maken voor het verbeteren van de buurt. 
Het valt hem op dat bewoners vaak geen 
gebruik maken van die kansen. Hub is 
sinds kort met pensioen. ‘Ik ga iedereen 
erg missen. Maar ik zie de laatste tijd 
veel nieuwe collega’s. Die brengen veel 
kennis en nieuwe energie mee. Ik heb er 

De gemeente Landgraaf gaat 
de komende maanden aan de slag 
met het maken van een Lokale 
Inclusie Agenda. Wethouder Alex 
Schiffelers ondertekende daarvoor 
op 11 maart een intentieverklaring 
met Koninklijke Visio, zodat elke 
inwoner zo goed mogelijk mee kan 
doen in onze samenleving, op zijn 
of haar eigen manier. 

vertrouwen in dat dit onze dienstverlening 
nog beter gaat maken.’ Zijn opvolger 
Arryan Leyba is op 1 mei gestart.

Pia Rademacher is een van die nieuwe 
medewerkers. Zij is als regisseur 
burgerparticipatie het aanspreekpunt 
voor Nieuwenhagen en een deel van 
Schaesberg. ‘Daarnaast stimuleer, 
adviseer en help ik collega’s als het gaat 
over burgerparticipatie in gemeentelijke 
projecten. Samen kijken we waar ruimte 
is voor een bijdrage van inwoners en hoe 
we dat het beste kunnen organiseren.’ 
Meedoen is geen op zichzelf staand doel. 
‘We zijn ervan overtuigd dat sommige 
uitdagingen waar we als gemeente voor 
staan, vragen om een vernieuwende 
en gezamenlijke aanpak. Zo kunnen we 
samen werken aan een betere toekomst.’

Onze tip aan de inwoners van Landgraaf: 
heb je een wens of idee? Kom op voor jouw 
belangen en neem het initiatief. Doe het 
voor jezelf of voor je buurt, maar doe mee!

V.l.n.r. Wim, Hub en Pia, wijkcoördinatoren en regisseur 
burgerparticipatie van de gemeente Landgraaf. 
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Margit, kun je jezelf even voorstellen?
Natuurlijk, ik ben Margit, 59 jaar oud. Zo’n 
drie jaar geleden ben ik begonnen met 
het taalcafé. Ik kreeg de kans omdat ik 
mijn eigen bedrijf startte en meer vrije tijd 
overhield. De voorzitter van de vereniging 
Oud Eikske vroeg me om het taalcafé 
te leiden.

Je was lerares, toch?
Klopt, ik heb zowel in het basisonderwijs 
als op de middelbare school gewerkt. 
Maar door politieke ontwikkelingen 
besloot ik te stoppen. Hoewel het goed 
verdiende, zag ik mezelf niet tot mijn 67e 
in het onderwijs blijven. Dus ik heb 
ontslag genomen en ben mijn eigen 
bedrijf gestart. 

Wat voor bedrijf heb je nu?
Mijn man en ik hebben een gezinshuis. 
We vangen langdurig kinderen en 
jongeren op die uit huis zijn geplaatst, 
tot ze 23 jaar oud zijn. We hebben nu 
drie kinderen en we hebben nog een 
bed vrij. Het is hard werken. Je bent 
24/7 beschikbaar en je hebt geen vrije 
weekenden of vakanties. Maar omdat 
het zo goed klikt met de kinderen, voelt 
het niet zwaar aan. En… ik kan nu met 
pensioen als ik 64 ben.

Hoe past het taalcafé in dit plaatje?
Het taalcafé is ons SROI-initiatief (Social 
Return of Investment), waar we mensen 

Op de koffie bij Margit van taalcafé Eikske

Heeft u als inwoner(s) of vereniging een creatief idee 
om uw buurt een oppepper te geven? Of het nu 
gaat om het creëren van gezellige ontmoetingsplekken, 
het organiseren van activiteiten voor de jeugd 
of het vergroenen van uw straat: wij zijn er om 
uw initiatief te ondersteunen!

Samen maken we uw buurt beter!

met een afstand tot de arbeidsmarkt 
kansen bieden. Ik investeer dus in het 
taalcafé door hier als vrijwilliger aan 
de slag te gaan. We hebben ook een 
schoonmaakbedrijf dat mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt inzet. Zo 
geven we iets terug aan de samenleving. 

Wie komen er naar het taalcafé?
We hebben allerlei nationaliteiten gehad, 
van Chinees tot Turks en Afghaans. Op dit 
moment wordt het café vooral bezocht 
door mensen die Nederlands niet als 
eerste taal hebben.

Hoe verwelkom je nieuwe bezoekers?
Ze krijgen eerst koffie en dan stellen we 
ons voor. We praten, spelen spelletjes 
en soms geef ik les, afhankelijk van hun 
wensen. Daarbij proberen we rekening te 
houden met hun culturele achtergrond, 
zoals de ramadan of bijvoorbeeld carnaval. 

Wat mis je in dit werk?
Meer middelen, zoals een digibord of 
flipover, zouden het makkelijker maken. 
Ook zouden meer Nederlandse mensen 
die moeite hebben met lezen en schrijven 
zich mogen melden.

Waar krijg je energie van?
Het contact met de bezoekers geeft me 
energie. Soms laat ik ze zelfs in hun eigen 
taal praten, zodat ze hun emoties beter 
kunnen uiten.

Wat wil je mensen meegeven om ze te 
stimuleren naar het taalcafé te komen?
Je hoeft hier niets. Je kunt gewoon 
langskomen voor een kop koffie of 
een praatje.

Margit (links) aan de slag als vrijwilliger bij taalcafé Eikske.

Wist u dat
• u voor vragen over bijvoorbeeld  
 het aanvragen van een DigiD,  
 huur- en zorgtoeslagen,  
 rijexamen of kinderbijslag  
 terechtkunt bij de bibliotheek  
 in Landgraaf?
• het Informatiepunt Digitale  
 Overheid in de bieb van dinsdag  
 tot en met zaterdag van 14.00 uur  
 tot 17.00 uur geopend is?

Laaggeletterdheid betekent dat 
mensen moeite hebben met lezen, 
schrijven en/of rekenen. Ze ervaren ook 
moeilijkheden bij het gebruik van een 
computer of smartphone. Vaak weten 
zij dit goed te verbergen. 

In Nederland zijn zo’n 2,5 miljoen mensen 
laaggeletterd. In Landgraaf is dat 
ongeveer zes procent van de volwassenen. 
Veel van hen hebben Nederlands als 

Laaggeletterdheid: de gemeente biedt hulp 
moedertaal. Een groot gedeelte omschrijft 
zijn of haar gezondheidstoestand als 
‘matig tot slecht’. Als u moeite heeft met 
basisvaardigheden als taal, lezen, schrijven, 
rekenen en computervaardigheden, 
dan kan dat voor problemen zorgen. 

Schaamte en excuses 
Het belemmert mensen bij dagelijkse 
taken zoals het lezen van medicijnbijsluiters 
en het invullen van formulieren. Dit leidt tot 

schaamte en het gebruik van excuses 
om het te verbergen.

Hulp bij laaggeletterdheid
‘Veel mensen vinden het moeilijk om 
openlijk te praten over laaggeletterdheid. 
Dat is nergens voor nodig,’ vindt 
wethouder Alex Schiffelers (Inclusieve 
samenleving). ‘De gemeente wil dat 
taboe doorbreken en biedt hierin op 
verschillende manieren hulp.’ Ook de 

Voor meer informatie over laaggeletterdheid: lezenenschrijven.nl/over-laaggeletterdheid

bibliotheek Landgraaf-Onderbanken 
biedt verschillende taalinitiatieven 
aan. Bij het Taalhuis (spreekuur) kunt 
u geholpen worden als u een cursus 
Nederlands wilt volgen of op zoek bent 
naar een taalcoach. De bieb heeft ook 
een Taalpunt waar u makkelijk leesbare 
boeken en kranten, taalboeken, dvd’s en 
luisterboeken vindt. Er zijn ook computers 
om te oefenen met taal en internet.
En denk ook eens aan de verschillende 
taalcafés waar u onder het genot van een 
kop koffie op een gemakkelijke manier 
aan de slag kunt met de Nederlandse taal.

Want laten we eerlijk zijn, wie kent uw buurt beter dan uzelf? 
Bij het Fonds Burgerinitiatieven geloven we in de kracht van 
gemeenschappen. Samen kunnen we van uw buurt een nóg 
levendigere en fijnere plek maken. 

Dus waar wacht u nog op? 
Kijk voor meer informatie op: 
landgraaf.nl/platform-burgerinitiatieven 

http://lezenenschrijven.nl/over-laaggeletterdheid
http://landgraaf.nl/platform-burgerinitiatieven
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De kansen om een betaalde baan te 
vinden, zijn niet voor iedereen hetzelfde. 
Soms heeft iemand een steun in de 
rug nodig. Het Mens Ontwikkel Bedrijf 
(MOB) van de gemeente Landgraaf 
geeft die steun. 

Zij ‘ontwikkelen’ mensen. Ze maken 
van hen interessante kandidaten 
voor werkgevers die maatschappelijk 
verantwoord willen investeren in 
mensen en werk.

Sta op en bereik je doel
Een van die kandidaten is Mark. Na 
jaren van onzekerheid vond hij eindelijk 
zijn weg. Die reis begon met een re-
integratietraject van het MOB. Mark 
ontdekte zijn sterke punten en op welke 
manier hij die kan inzetten. Het was echt 
een overwinning toen hij te horen kreeg 
dat hij was aangenomen als assistent 
werkmeester bij het MOB. Een mooi 

Het Mens Ontwikkel Bedrijf: investeren in mensen en werk
voorbeeld van het motto van het MOB 
‘Sta op en bereik je doel’.

Er is plek voor iedereen
Mark: ‘Er waren momenten waarop ik 
dacht dat ik het niet zou halen. Maar 
door het traject en met de steun van 
mijn collega’s, heb ik nu een plek 
waar ik echt thuishoor.’ Als assistent 
werkmeester speelt hij een sleutelrol 
in het verwelkomen en begeleiden van 
nieuwkomers bij het MOB. Zijn eigen 
ervaringen zorgen ervoor dat hij begrip 
kan opbrengen voor moeilijke situaties 
bij anderen. ‘Ik kan nieuwkomers 
ondersteunen. Je kunt geholpen worden 
bij het MOB en je weer gewaardeerd 
voelen. Dat wil ik hen meegeven.’ 

Mark is op zijn plek in zijn nieuwe rol. 
‘Het is meer dan een baan. Het MOB 
is een gemeenschap waarin iedereen 
er echt toe doet,’ zegt hij met trots. Hij 

Mark Boots, assistent werkmeester (links) en Piet van Delft, werkmeester. 

heeft nog een belangrijke boodschap: 
‘Blijf volhouden en wees trots op wie je 
bent. Er is altijd een plek voor iedereen, 
ongeacht achtergrond of beperking.’

Kijk voor meer informatie 
over het Mens Ontwikkel Bedrijf op: 
landgraaf.nl/mensontwikkelbedrijf

Veel besluiten die de overheid neemt, 
hebben direct invloed op uw stad, wijk 
of buurt. Welke verbouwing willen uw 
buren aan hun huis laten uitvoeren? 
Vindt er een evenement in uw buurt 
plaats? Komt er een horecagelegenheid 
bij u om de hoek? Gemeente Landgraaf 
en alle andere overheidsorganisaties zijn 
verplicht dit (digitaal) bekend te maken. 
Deze bekendmakingen noemen we 
‘Berichten over uw Buurt’. 

De overheid wil u actief informeren over 
deze bekendmakingen. Dat gebeurt 
met de e-mailservice van Berichten over 
uw Buurt. U krijgt hiermee niet alleen 
bekendmakingen van de gemeente 
Landgraaf in uw mailbox, maar 
bijvoorbeeld ook van het Waterschap 
en van andere overheidsinstanties. U 
kunt instellen over welk gebied u de 
bekendmakingen wilt ontvangen en hoe 

Tijdens de Week van de Afvalhelden (4 tot 8 maart) hielp wethouder Freed Janssen 
(Afvalverwerking en recycling) een handje mee op het Grondstoffenpark van Rd4 
in Landgraaf. In deze week worden alle mensen in Nederland die met afval en 
grondstoffen werken, in het zonnetje gezet. 

Het gemak om snel een elektrische fiets 
te pakken wanneer je die nodig hebt: dat 
is de bedoeling van de Velocity-stations. 
De stations hebben elektrische fietsen 
in heel Parkstad. In Landgraaf hebben 
we twee stations waar de fietsen klaar 
staan voor gebruik. 

Niet alleen op het Stationsplein, maar 
ook bij Winkelcentrum Op de Kamp 
op het pleintje bij de ingang van de 
Vivaldipassage is een Velocity-station. Reis 
je bijvoorbeeld met de trein, dan kun je 
met een elektrische Velocity-fiets van het 
treinstation naar Op de Kamp reizen. Het 
reserveren van de fiets is gemakkelijk.

Een mooi alternatief
Door het installeren van een app op je 
telefoon (Velocity Mobility app) kun je live 

E-mailservice ‘Berichten over 
uw Buurt’ uitgebreid De Velocity stations: 

duurzaam reizen in Landgraaf

Melding over uw woonomgeving? 
Gebruik de BuitenBeter-app!

Week van de Afvalhelden

vaak u ze wilt krijgen. Wilt u geen e-mails 
ontvangen? Dan kunt u zich direct en 
eenvoudig weer afmelden.

Tot nu toe moest u zich actief aanmelden 
bij deze e-mailservice. Deze service is 
onlangs uitgebreid: heeft u een account 
bij MijnOverheid en hierin uw e-mailadres 
opgegeven? En bent u 25 jaar en ouder? 
Dan krijgt u de Berichten over uw Buurt 
nu automatisch in uw mailbox. U hoeft 
zich niet meer zelf aan te melden. U heeft 
hiertoe een welkomstmail ontvangen
van noreply@overheid.nl. 

Staat uw mailadres niet in uw 
‘MijnOverheid’ of bent u jonger dan 
25 jaar, maar wilt u wel gebruik maken 
van de e-mailservice? Ga dan naar 
overheid.nl/berichten-over-uw-buurt 
en klik op de knop ‘Meld u aan voor 
de e-mailservice’.

Ziet u zwerfvuil, een losse 
stoeptegel of een kapotte 
straatlantaarn? 
 
Meld dit dan aan de gemeente. 
Dit kan snel en gemakkelijk met
de BuitenBeter-app. Deze is 
beschikbaar voor iOS en Android. 
 
Na ontvangst van uw melding 
nemen we deze zo snel mogelijk 
in behandeling. Tot midden februari 
was het ook mogelijk om meldingen 

zien hoeveel fietsen er per Velocity-station 
beschikbaar zijn en een keuze maken. 
Met het huren van een Velocity-fiets 
kun je besparen op autokosten. En het 
reizen is gemakkelijker én duurzamer! 
Reizen met een elektrische Velocity-
fiets is mogelijk door heel Parkstad. 
Supergezond, duurzaam en een mooi 
alternatief voor de auto.

over de leefomgeving in de gemeente 
Landgraaf door te geven via de 
MijnGemeente-app. Deze mogelijkheid 
is verdwenen nu we helemaal zijn 
overgestapt naar de BuitenBeter-app. 
 
Dringende melding? 
Geef deze dan telefonisch door via ons 
algemene telefoonnummer 14 045. 
Dit kan ook buiten 
kantooruren. 

ColofonGemeente Landgraaf
• Telefoon 14 045
• landgraaf.nl
• gemeente@landgraaf.nl
• Postbus 31000 
 6370 AA Landgraaf

Receptie Burgerhoes
Sweelinckplein 1
Openingstijden:
• 08.30 - 17.00 uur
• do 08.30 - 19.00 uur

Burger Inlooppunt
Sweelinckplein 1
Openingstijden:
• 10.00 - 15.00 uur

Klant Contact Centrum
Sweelinckplein 1 (Burgerhoes)
Openingstijden op afspraak:
• 08.30 - 17.00 uur en 
• do 08.30 - 19.00 uur
• Balie ISD BOL:
 op afspraak via 045-525 37 47,  

er is geen vrije inloop. 

Vormgeving en druk 
Hamers | Alles voor een sterk merk

Fotografie  
Gemeente Landgraaf
en Jean Franssen

Tekst en redactie 
Gemeente Landgraaf

Deze krant is een uitgave van gemeente 
Landgraaf. Niets uit deze uitgave mag geheel 
of gedeeltelijk verveelvoudigd, verspreid of 
op enigerlei wijze openbaar gemaakt worden, 
zonder voorafgaande schriftelijke toestemming 
van de gemeente. Aan publicaties in deze krant 
kunnen geen rechten worden ontleend.

http://landgraaf.nl/mensontwikkelbedrijf
mailto:noreply@overheid.nl
http://overheid.nl/berichten-over-uw-buurt
http://landgraaf.nl
mailto:gemeente@landgraaf.nl


GEMEENTE
RAAD

Twee jaar in de raad: Roger Ernst en Judith Caenen 
over hun eerste ervaringen als raadslid

Midden in Landgraaf

Roger Ernst (PVV) en Judith Caenen 
(GBBL) waren na de verkiezingen 
van 2022 nieuwkomers in de 
gemeenteraad. Als nieuwe raadsleden 
maakten zij kennis met de politiek 
in Landgraaf. Nu de raadsperiode 
halverwege is, is het een mooi 
moment om met ze te praten 
over hun eerste ervaringen.

Met welke verwachting begonnen 
jullie twee jaar geleden als raadslid?
Roger: ‘Onze partij haalde bij 
de landelijke en Provinciale 
Statenverkiezingen veel stemmen 
in Landgraaf. Daarom vonden we dat 
de gemeente een vertegenwoordiging 
van onze partij in de raad verdiende. Mijn 
verwachtingen waren vooral gebaseerd 
op de ervaring die ik al had als Statenlid. 
De dossiers waarmee de gemeente zich 
bezighoudt zijn wat kleiner, maar de 
processen zijn vergelijkbaar.’
Judith: ‘Eerlijk gezegd had ik nauwelijks 
verwachtingen. Ik heb altijd gedacht 
dat ik als inwoner slechts het topje van 
de ijsberg zag als het op het raadswerk 
aankwam en dat blijkt te kloppen. Ik heb 
er echt een extra baan bijgekregen. 
Van tevoren dacht ik: niets gaat lopen 
zoals je dat nu bedenkt. Ook dat 
is de realiteit.’

Hoe ervaren jullie 
de gemeentepolitiek?
Roger: ‘Als ik het vergelijk met de 
provincie is het werk daar afstandelijker 
of conceptueler. Het gaat vaak over 
grotere bedragen. Het is soms een 
ver-van-mijn-bedshow. Als jongen uit 
de Groenstraat moest ik discussiëren 
over de Greenport Campus in Venlo. 
Ik heb daar persoonlijk niets mee, want 
het raakt mijn leven niet. Ik probeer het 
dan analytisch te benaderen. Je weet 
welke koers je als fractie vaart. Als er 
discussie is, stem je binnen de fractie. 

Voor de rubriek Midden in Landgraaf vragen we raadsleden naar 
hun favoriete plek binnen de gemeente. SP-raadslid Robert Limbach 
vertelt waarom hij Zwemcentrum in de Bende graag bezoekt:

‘Eind vorig jaar ben ik met pensioen 
gegaan. Sindsdien ben ik bijna dagelijks 
in het zwembad te vinden. Door te 
zwemmen verbeter ik mijn conditie. 
Ook maakt zwemmen mijn hoofd 
leeg en houdt het mijn spieren soepel. 
Ik heb er zowel fysiek als mentaal 
enorme baat bij. Op donderdag en 
vrijdag is het water in het bad extra 
warm, wat goed is voor de gewrichten.

sociaal domein. Ze heeft daar een gevoel 
bij. Ik probeer juist het analytische 
en afstandelijke van de provincie 
mee te nemen naar de raad, minder 
“het gevoel”.’

De raad zegt altijd dicht bij 
de inwoners te willen staan. 
Weten de inwoners jullie als relatief 
nieuwe raadsleden te vinden?
Judith: ‘Zeker. Inwoners benaderen me 
via social media of bellen bij me aan. 
Vaak linken ze me aan de gemeente 
en willen ze advies. Dan moet ik ze 
doorverwijzen naar een persoon. Maar 
soms gaat het ook over een verkeerslicht 
dat is weggehaald in Waubach of het 
parkeerprobleem in de Kerkstraat.’
Roger: ‘De meeste vragen komen via 
social media of via de e-mail binnen. 
Laatst was de mogelijke uitbreiding van 

basisschool De Schatgraver een thema, 
toen nodigde een bewonersgroep 
onze fractie uit voor een bijeenkomst. 
Dan ben ik zeker aanwezig. Het ligt 
ook aan de kiezer die je hebt. 
De ene kiezersgroep is actiever in het 
benaderen dan de ander. Ik denk dat 
de kiezer van een lokale partij ook 
vanwege het nauwe contact kiest voor 
een lokale partij. Een kiezer van de 
PVV zit wat meer op de landelijke lijn. 
Om het plat te maken: die is niet zo 
geïnteresseerd in de mening van 
de PVV over een losliggende stoeptegel. 
Een kiezer van GBBL misschien wel.’
Judith: ‘Dat denk ik ook. De afwatering 
van de kerk, een jeugdhonk, een kind 
dat vastloopt in een wachtlijst van Jens… 
Dat zijn dingen die bij mij terechtkomen. 
Ik denk dat de kiezer van de PVV via 
de gemeente ook op landelijk gebied 
zijn stem wil laten horen. GBBL heeft 
geen directe landelijke stem.’
Roger: ‘Het is natuurlijk niet alleen 
de landelijke stem. Ik denk dat de kiezers 
van ons er ook van uitgaan dat als het 
over de stoeptegel of het verkeerslicht 
gaat, wij ook de goede keuze maken. 
Wij doen dat namelijk ook al voor 
de grote onderwerpen. Dat is het 
vertrouwen dat je van de kiezer krijgt. 
Maar soms worden de onderwerpen 
in Landgraaf iets groter. Denk aan 
de basisschool of de veiligheidssituatie 
rondom Op de Kamp. Dan weten 
de inwoners ons ook te vinden.’

Dit is slechts een fragment uit 
een groter interview met de twee 
raadsleden. Wilt u weten hoe 
de raadsleden vinden dat het 
er in de raadzaal aan toe gaat? 
Of hoe ze omgaan met kritiek 
op hun standpunten? 

Lees het volledige interview op: 
landgraaf.nl/twee-jaar-in-de-raad 

Dat is de werkwijze. Hier in de gemeente 
gaat het over een witte lijn die op 
de kruising geschilderd moet worden. 
Of over de overbuurman die de voortuin 
te groot heeft gemaakt. Het kan gaan 
over dingen in je eigen straat. Dan komt 
het heel dichtbij. Dat maakt het soms 
heel interessant. Het kan consequenties 
met zich meebrengen waar je niet op 
zit te wachten. Gelukkig heb ik dat 
nog niet meegemaakt.’
Judith: ‘Voor mij is het hetzelfde niveau 
waarop ik altijd heb gewerkt. Ik heb 
altijd gemeentelijk gewerkt, altijd 
binnen het sociaal domein. In de raad ga 
ik eigenlijk verder met waar ik al de hele 
dag mee bezig ben. Dat maakt me zeker 
van mijn zaak. Ik weet waar ik voor sta.’
Roger: ‘Dat geeft wel het verschil aan 
tussen onze persoonlijkheden. Judith 
borduurt voort op haar werk in het 

Roger Ernst en Judith Caenen.

Het zwembad is een plek voor jong 
en oud. Via Stichting Leergeld Parkstad 
kunnen ook kinderen van gezinnen 
die minder te besteden hebben 
zwemlessen volgen. Ongeveer 
de helft van de gebruikers van 
zwemlessen bij Zwemcentrum 
in de Bende maakt gebruik van 
de regelingen van de stichting.’

Robert Limbach
SP

http://landgraaf.nl/twee-jaar-in-de-raad

